



Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Pastor Dingli Chen

dchen@rochesterccc.org

Minister Egan Yip

eyip@rochesterccc.org

Pastor Stone Wang

swang@rochesterccc.org

Maddy Szeto

mszeto@rochesterccc.org

June 28, 2026 9:30 AM

Prayer Focus:

Pray that brothers and sisters will pursue holiness through quiet time with God.

Call to Worship

Hymn of Praise

Pastoral Prayer

Scripture Reading

John 10:11-18

Sermon

Minister Egan Yip

Good Shepherd

1. We are the sheep of Jesus.
2. Jesus is the good shepherd.
3. Put your full trust in Jesus.

Response Hymn

Doxology

Benediction

Welcome and Announcements

Next Week's Sermon Speakers

English Worship

Minister Egan Yip

Chinese Worship

Minister Egan Yip

RCCCW Worship

Pastor Chen



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師

dchen@rochesterccc.org

葉依芹傳道

eyip@rochesterccc.org

汪正飛牧師

swang@rochesterccc.org

司徒志雄

mszeto@rochesterccc.org

2026 年 6 月 28 日 上午十一點十五分

本週禱告焦點

爲弟兄姊妹們通過與神獨處的靜修時光追求聖潔禱告。

靜默

宣召

唱詩

公禱

唱詩

詩篇 30:4-5

你們要讚美耶和華/快樂頌/榮耀歸于真神

神啊，我們在你的殿中

387 主是我萬有

歡迎與報告

牧禱

讀經

證道

約翰福音 10:1-10

汪牧師

主是羊的門

一． 牧人由羊門進入

二． 主是羊的門

三． 主來，要叫羊得生命

回應詩

三一頌

祝福

默禱

輕輕聽

下主日崇拜講員

英文崇拜

葉依芹傳道

中文崇拜

葉依芹傳道

西區崇拜

陳牧師

報告事項

1. 第二堂崇拜后請留步用午餐，今天的派餐服事及餐後清理由國語團契的弟兄姐妹們負責。
2. 隨著夏季旅遊旺季的到來，教會的主日午餐將從下主日（7月5日）起暫停，並於9月13日恢復。
3. 歡迎新會員余婉妍姐妹。
4. 隨著 RLWCC 邁向為獨立法人實體這個令人振奮的轉型階段，我們正在核實會員記錄。由於所有現有會員目前均正式登記於 RCCC 名下，凡希望以 RLWCC 作為其正式所屬教會的弟兄姊妹，請填寫一份簡單的會員轉會表格。為尊重個人選擇，請每位會員親自填寫自己的表格，網址為 rochesterccc.org/transfer。請於8月31日前提交表格。如有任何疑問，請聯絡任何一位執事會成員。
5. 7月11日上午9:30至下午12:30，母堂將舉辦心肺復甦術/自動體外心臟去顫器（CPR/AED）培訓課程。費用為每人20美元。名額有限，僅限12人；請在前廳報名。
6. 汪牧師將於6月30日至7月5日休假。如有任何牧養的需要，請聯絡我們其他教牧團隊成員。
7. 音樂聖經營還有幾週就要開始了，我們正在尋找志願者為助教們提供點心，為老師們提供午餐。報名表在大廳。如有任何疑問，請聯絡 Grace Chen。

Announcements:

1. Join us for lunch today after the second hour with lunch serving and clean-up by brothers and sisters from the the Mandarin Fellowship Group.
2. With the busy summer travel months coming, Sunday lunches at Penfield will be pausing starting next Sunday, July 5th and resuming again Sunday, September 13th.
3. Welcome to our newest member, sister Flora Yu.
4. As RLWCC continues the exciting transition to become an independent legal entity, we are confirming our membership records. As all current members are officially registered under RCCC, anyone who would like to make RLWCC their official church home is invited to complete a simple membership transfer form. To honor personal choice, we ask that each individual complete their own form at rochesterccc.org/transfer. Please submit your form by August 31. Please contact any board member with questions.
5. There will be a CPR/AED class in Penfield on July 11th from 9:30 AM – 12:30 PM. The cost is \$20 per person. Space is limited to 12 people; please sign up in the foyer.
6. Pastor Stone will be on vacation from June 30th – July 5th. For any pastoral needs, please reach out to another member of our pastoral staff.
7. With Music and Bible camp a few weeks away, we are looking for volunteers to provide snacks for TAs and lunches for teachers. A sign-up sheet is located in the foyer. Please contact Grace Chen with questions.